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BR.0002.8.2022.MF 

 

 

PROTOKÓŁ NR XXXI/2022 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 27 stycznia 2022 roku 

 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XXXI sesję Rady Gminy Baranów o godz. 09:00. Powitał Radnych (lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecni: Radny M.Tyra, Radny P.Marciniak) P.Wójt 

B.Lewandowską – Siwek, P.Skarbnik M.Żłobińską, P.Kierownika A.Kiedosa, P.Inspektor M.Fras oraz 

informatyka. Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że obecnych jest 13 Radnych, 

co stanowi quorum przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk (odczytana została klauzula informacyjna RODO).  

Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: https://baranow.esesja.pl/transmisja/23331/sesja-rady-w-

dniu-czwartek-27-stycznia-2022.htm 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad – Brak. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na 

lata 2022-2027. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 

2023 rok środków przeznaczonych na fundusz sołecki. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Baranów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Mroczeń, Łęka Mroczeńska, Marianka Mroczeńska, Żurawiniec. 

11. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji Stałych, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Baranów w 2021 roku.  

12. Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zamknięcie sesji.        
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Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

Wójt B.Lewandowska-Siwek przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od ostatniej sesji. 

Powiedziała, że uchwały z poprzedniej sesji zostały zrealizowane (04:46 – 05:35 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy są jakieś pytania do Pani Wójt – brak. 

 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji: 

- 26.01 w imieniu Wójta, Kierownika USC oraz swoim złożył życzenia najstarszej mieszkance Gminy 

Baranów, która obchodziła 99 urodziny 

Do biura rady w okresie od ostatniej sesji wpłynęły następujące pisma: 

- sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Baranów w 2021 roku 

- protokół kontroli Komisji Rewizyjnej z dnia 24.01.2022r. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Marzena Żłobińska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (06:57 – 14:13 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Radny Grzegorz Bystry zapytał o obniżkę wynagrodzeń dla nauczycieli. 

Skarbnik Marzena Żłobińska odpowiedziała, że nie jest to obniżka wynagrodzeń tylko przesunięcie do 

rozdziału 80101 na wynagrodzenia na świetlicę. 

Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXI/255/2022 - stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na 

lata 2022-2027. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Marzena Żłobińska przedstawiła projekt uchwały (15:35 – 17:53 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2022-2027. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk , Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
  
Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXI/256/2022 - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 

2023 rok środków przeznaczonych na fundusz sołecki. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Marzena Żłobińska przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały (18:56 – 19:26 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Dyskusja (19:26 – 23:47 minuta transmisji): 

Radny Grzegorz Bystry powiedział, że rozumie, że sołectwo może składać wniosek, który 

rozpatrywany będzie wg. uznania Pani Wójt. Dodał, że nie daje to gwarancji, że dane przedsięwzięcie 

zostanie zrealizowane czy że zostaną na to przekazane środki. Powiedział, że w Jego odczuciu jest to 

zaprzeczeniem idei samorządności, gdyż do tej pory ludzie sami mogli decydować na jakie zadania są 

potrzebne pieniądze w danym sołectwie, a w tym momencie będzie tylko odgórna decyzja: tak lub nie. 

Dodał, że będzie głosował przeciw.  

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek przypomniała Radnemu, że sama wprowadziła fundusz sołecki 

do budżetu, bo nie było go dopóki nie została wójtem. Poprosiła, aby Radny spytał sołtysów z Gminy 

czy chcą fundusz sołecki, bo sołectwa mają utrudnioną możliwość spotykania się na zebraniach z 

powodu pandemii, a po drugie nie mają już co realizować i fundusze sołeckie były wymyślane na siłę.  

Dodała, że w jednej z miejscowości z funduszu sołeckiego został założony monitoring za kwotę 6 tys. 

zł. Okazało się, że można było wydać 3 tys. zł, ale ponieważ zostało 6 tys. zł to założono podwójną 

ilość kamer za całą kwotę. Dodała, że na spotkaniu chciały razem z Panią Skarbnik zobaczyć jak 

działa ten monitoring i jakie spełnia zadania, a okazało się, że nikt nie wiedział gdzie jest klucz i czy 

on w ogóle działa. Powiedziała, że kolejne sołectwo za pieniądze z funduszu kupiło sobie mandolinę, 

także te pieniądze były wydawane na siłę. Dodała, że jeżeli sołectwo zgłosi się po pieniądze na 

zasadne zadanie czy rzeczy niezbędne dla sołectwa, to nigdy nie otrzymało i nie otrzyma decyzji 

odmownej. Powiedziała, że Radny reprezentuje sołectwo Murator, a Sołtysa w urzędzie nie widziała 

od wyborów w 2018 roku.  

Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie 

w budżecie gminy na 2023 rok środków przeznaczonych na fundusz sołecki. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Magdalena Florczak, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, 

Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Marta Wylęga  

PRZECIW (1) 

Grzegorz Bystry  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Teresa Jerzyk, Hanna Urbańska, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
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Uchwała została podjęta - Uchwała nr XXXI/257/2021 - stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

Ewę Marszałek o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały. 

Radna Ewa Marszałek przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (25:04 – 27:10 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.   

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, 

Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta 

Wylęga  

PRZECIW (2) 

Teresa Jerzyk, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta - Uchwała nr XXXI/258/2021 - stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Kierownika Inwestycji A.Kiedosa o przedstawienie 

projektu uchwały. 

Kierownik Andrzej Kiedos przedstawił projekt uchwały (28:16 – 29:32 minuta transmisji). 

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek dodała, że Gmina robiła podziały działek i w związku z tym 

musi zapewnić dojazd do działek, co związane będzie z wykupem gruntów pod drogę publiczną.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.   

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na 

rzecz Gminy Baranów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna  

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXI/259/2021 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 
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Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Mroczeń, Łęka Mroczeńska, Marianka Mroczeńska, Żurawiniec. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Kierownika Inwestycji A.Kiedosa o przedstawienie 

projektu uchwały. 

Kierownik Andrzej Kiedos przedstawił projekt uchwały (31:13 – 32:53 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.   

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Mroczeń, Łęka Mroczeńska, Marianka Mroczeńska, 

Żurawiniec. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXI/260/2021 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 11 Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji Stałych, Komisji Rewizyjnej oraz 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Baranów w 2021 roku.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że sprawozdania zostały dołączone do porządku 

obrad wraz z projektami uchwał i każdy z Radnych oraz mieszkańców mógł się z nimi zapoznać, stąd 

nie widzi konieczności ich odczytywania przez Przewodniczących Komisji. Zapytał czy są jakieś 

pytania odnośnie tego punktu – Brak.  

 

Ad. 12 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura Rady nie 

wpłynęły żadne interpelacje czy zapytania. 

 

Ad. 13 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział (34:40 – 58:53 minuta transmisji) 

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek w odniesieniu do uchwały dotyczącej mpzp dodała, że rozwiąże 

ona problemy z pozwoleniami na budowę z powodu wiatraków.  

Kierownik Andrzej Kiedos powiedział, że uchwalenie tego planu spowoduje, że tereny mieszkaniowe 

będzie można zabudować niezależnie od stref wiatrakowych.  

Radny Andrzej Stodolski zgłosił konieczność naprawy 150 m drogi na Feliksowie oraz na tej samej 

drodze konieczność likwidacji wybrzuszenia w drodze spowodowanego korzeniami brzozy. W 

temacie funduszu sołeckiego dodał, że zagłosował za podjęciem uchwały ponieważ wg. Radnego 

pieniądze te powinny iść na inwestycje, pomimo, że w Mroczeniu jest wiele do zrobienia jak 

chociażby dalsza część chodnika w kierunku Feliksowa. 

Kierownik Andrzej Kiedos w odniesieniu do tematu drogi powiedział, że dokumentacja projektowa 

jest przygotowywana, zgłoszenie robót zakończone zostało na etapie I, czyli na odcinku na którym 

został wybudowany gaz. Jeżeli chodzi o dalszy etap, to postanowienie było takie, że po wybudowaniu 

gazu remont drogi będzie realizowany na dalszym odcinku drogi. Dodał, że wg. informacji 

dokumentacja projektowa na gaz w ciągu tej drogi gminnej została przygotowana w ubiegłym roku, 
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jednak zobowiązano projektanta do dokonania drobnych korekt. Powiedział także, że Gmina 

wystosowała do Spółki pismo z zapytaniem o terminy realizacji sieci gazowej na naszym terenie i 

czeka na odpowiedź.    

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Radnych aby zgłaszali się w danym punkcie a nie 

kiedy Przewodniczący zakańcza punkt i przechodzi do kolejnego.  

Radny Mieczysław Kurzawa zapytał o budowę drogi i oświetlenia na ul. Wiatrakowej, oświetlenia 

przy domach w kierunku Cła i drogi do sklepu, to jest 100 m drogi.  

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek powiedziała, że w temacie dróg wypowiedź uzupełni Pan 

Kierownik, ponieważ dalej czekamy na decyzje, ale one są zgłoszone do realizacji. W odniesieniu do 

wypowiedzi Radnego A. Stodolskiego P.Wójt zwróciła uwagę, że nie powiedziała, że w Mroczeniu 

nie ma nic do zrobienia, ponieważ we wszystkich sołectwach zawsze jest coś do realizacji. Zapytała 

Panie Radne z Grębanina co chciałyby zrealizować w ramach funduszu sołeckiego, bo są to 

rozdrobnione kwoty, a lepiej przeznaczyć je na większą, konkretną inwestycję.  

Kierownik Andrzej Kiedos powiedział, że na ulicę Wiatrakową na dzień dzisiejszy Spółka Oświetlenie 

Uliczne ma wykonaną dokumentację i czeka z realizacją aby nie kolidowało to z budową drogi. W 

temacie dróg, o których mówił Radny dalej czekamy na decyzję Ministra, czy zgodzi się na 

odstępstwo. Dodał, że  w tym tygodniu będzie spotkanie z Naczelnikiem Architektury Starostwa i ma 

nadzieję, że udzielą nam informacji w tym temacie. Natomiast jeżeli chodzi o oświetlenie od 

krzyżówki w kierunku cła to ten wniosek został zgłoszony do Spółki, a w przyszłym tygodniu będzie 

spotkanie na którym ustalany będzie plan działań na bieżący rok. W temacie drogi od krzyżówki w 

stronę sklepu, to jesteśmy na etapie rozbudowy projektu kanalizacji sanitarnej i podczas ostatniej 

rozmowy, Radny zgodził się, że najpierw trzeba wykonać kanalizację a potem zrobić drogę.   

Radna Teresa Zawada wywołana do odpowiedzi przez P.Wójt jako Sołtys wsi Grębanin, powiedziała, 

że na zebrania w sprawie funduszu sołeckiego przychodziły organizacje pozarządowe: GKS, KGW, 

OSP i czasem były nawet kłótnie przy dzieleniu tych środków, ponieważ każda organizacja chciała 

uzupełnić swoje potrzeby, np. OSP na umundurowanie, KGW na naczynia, czy remonty na sali. 

Dodała, że odnośnie tego roku wstrzymała się od głosu, ponieważ przy takiej inwestycji jaka 

zaplanowana jest na Grębanin, Radna była by skłonna pieniądze z funduszu dołożyć do tej inwestycji. 

Powiedziała, że nawet jeżeli ten fundusz byłby w tym roku, to jako Sołtys chciałaby zmobilizować 

mieszkańców, aby te pieniądze dołożyć do zadania realizowanego przez Gminę czyli przebudowy 

drogi.  

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek powiedziała, że cieszy się, że Pani Sołtys potwierdziła, że 

fundusze sołeckie powinny być przeznaczane na większe inwestycje, a jeżeli chodzi o OSP czy GKS 

to oni zgłaszają się do Gminy i realizowana będzie inwestycja jeżeli chodzi o OSP a klub sportowy 

również dostaje pieniądze. Dodała, że jeżeli Panie jako KGW mają jakieś potrzeby to zaprasza do 

skorzystania z budżetu na realizację tych zadań.  

Radny Mieczysław Kurzawa podziękował Kierownikowi za wyjaśnienie i w temacie drogi dodał, że 

już 3 lata mówi mieszkańcom, że kanalizacja będzie robiona, ale ludzie mu nie wierzą.  

Radna Hanna Urbańska w imieniu społeczności Donaborowa i miejscowości Jankowy poprosiła o 

budowę a nie rozbudowę przedszkola w Donaborowie.  

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek zwróciła się do Radnego M.Kurzawy i powiedziała, że w 

budżecie od ubiegłego roku (projekt budżetu) jest zadanie: Kanalizacja w Joance. Dodała, że jest to 

żmudne zadanie, związane z współpracą z Wodociągami Kępińskimi, ale jest w budżecie i będzie 

realizowane, ponieważ każde zadanie, które jest w budżecie jest realizowane i nie będzie Radnego ani 

mieszkańców o tym przekonywać. W temacie budowy przedszkola w Donaborowie zapytała Radną 

H.Urbańską co to za pomysł. Powiedziała, że Gmina wydała pieniądze na projekt rozbudowy 

przedszkola o 1 salę, były rozmowy i uzgodnienia z Dyrektorem, architekt wykonał projekt a Pani 

wyskakuje z budową przedszkola? 

Radny Mieczysław Kurzawa powiedział, że rozumie P.Wójt, ale jego nie chcą ludzie zrozumieć. 

Dodał, że zna budżet, w którym 2,5 mln zł jest przeznaczone na kanalizację w Joance, tylko Radny nie 

potrafi wytłumaczyć tego ludziom. 
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Radna Hanna Urbańska powiedziała, że o to wnioskuje bo takie są potrzeby, dzieci się nie mieszczą, 

a pozwoli to uniknąć rozbudowy szkoły. Dodała, że pomieszczenia przedszkolne powinny być 

przekazane na rzecz szkoły bo brakuje 1 sali, nie ma pomieszczeń świetlicowych, a przedszkole 

postawić obok, bo jest gdzie i będą to tylko oszczędności. 

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek zapytała gdzie była Radna, gdy wnoszono o rozbudowę 

przedszkola w Donaborowie. 

Radna Hanna Urbańska powiedziała, że była i jest nadal i z tego co wie to taki pomysł był P.Wójt 

zgłaszany.  

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek powiedziała, że jest to nieprawdą, gdyż Dyrektor z Panią 

projektant przyszedł z prośbą o rozbudowę przedszkola, był pomysł rozbudowy na 4 oddziały, ale 

przy obecnej liczbie dzieci nie ma takiej potrzeby i rozbudowujemy na 3 oddziały.  

Radna Hanna Urbańska powiedziała, że były też statystyki jak budowany był kompleks w Baranowie 

i miało tam być przedszkole, potem okazało się, że dzieci się nie zmieszczą i P.Wójt stawia 

przedszkole w Baranowie.  

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek odpowiedziała, że Pani jest nauczycielką i Pani nie wie, że to 

nie jest kwestia statystyki tylko reformy oświaty, gdzie szkoła została przekształcona w 8-klasową. 

Jeżeli byłaby to szkoła 1-6, to zgodnie ze statystyką wszystkie dzieci by się zmieściły.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy są jeszcze jakieś inne pytania. Dodał, że w 

temacie szkoły wszystko zostało wyjaśnione i nie będziemy tego tematu wkoło wałkować. Dodał, że 

jeżeli Radna H.Urbańska ma inne pytania niż o szkołę to prosi, a jeżeli dalej w tym temacie, to nie 

udziela głosu. Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący zakończył punkt.  

 

Ad. 14 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer  wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie 

XXXI sesji o godz. 10:00. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:                                                                                                                                                                              


